
Zápis ze druhé schůzky  pedagogů  - Údolní 19 – ze 4.4. 07 
 
 
Přítomni:  
M. Pala 
V. Stratil  
T. Ruller 
P. Ronai 
J. Preková 
 
 
Info z první schůzky pedagogů na Údolní 19, která byla iniciována děkanem doc. M. 
Gabrielem: byl zvolen „kurátor chodeb“ pro tento semestr V. Stratil a koordinátora informací 
J. Preková. 
 
Program schůzky: 
Přijímací zkoušky na FaVU – návrh úprav 
 

1. Rada studijního programu  ( všichni vedoucí atelierů a vedoucí kat. teorií ) si předem 
po konzultacích odsouhlasí pravidla a ta bude nepřípustné měnit během přijímacího 
řízení. ( počet přijatých studentů, databáze otázek do testu, poměr otázek 
specifikovaných pro nová media a klas. disciplín),  

2. Přijímací komise ( ústní pohovory) bude pouze doporučovat či nedoporučovat přijetí 
studenta ke studiu na FaVU  

3. po zkušenosti se přikláníme k variantě dvou komisí specifických pro „Údolní“ a „ 
Rybářskou“. 

4. Bodování teorií : test – 0 až 5 bodů, teorie – rozhovor nad fotografiemi děl – 0 až 5 
bodů, bude používána celá škála hodnocení, odborná otázka – 0 až 10 bodů. 

5. Zápis o odpovědích studenta při přijímacích pohovorech vždy odsouhlasí přijímací 
komise. 

6. Při teoretických pohovorech bude mít student možnost mluvit pouze o jednom  jím 
vybraném díle ( ze tří nabídnutých) 

7.  Rada studijního programu ve složení viz 1. se po přijímacím řízení sejde a zhodnotí 
přijímačky, zkontroluje jejich výsledky,  

8. vzhledem k diskusi o zkušenostech s optimální funkcí atelierů, se skupina Údolní 
shodla na návrhu vyrovnaného počtu studentů v atelierech – a to vzhledem ke 
komunikativnosti atelieru na počet studentů v jednom ročníku - 3  - to znamená 15 – 
18 studentů celkem. ( cca 3 studenti pobývají průměrně na stážích)                                         
v Brně 18.4. 07 zapsala                                    

 
 
                                                                                                    doc.Mgr. Jana Preková 


